

豐生環球財務投資有限公司
UMH Global Finance & Investment Ltd.

Money Lenders Licence 放債人牌照號碼 : 0199/2017

Address: Room 1602, KOLOUR Tsuen Wan I, 68 Chung On Street, Tsuen Wan, H.K. | Website 網址 : <http://umhfinance.com>



[豐生] 助您豐盛人生!



香港高級公務員協會會員免手續費及有超市禮券回贈

For HKSGOA members, a gift of supermarket coupons & no handling charge

本公司為一間香港註冊的財務公司和持牌放債人，主要經營業務如下：

- 為客戶提供物業(包括動產、不動產)一按、二按貸款；
- 為業主提供低息轉按、大額私人貸款；
- 為中小企業的未來發展項目提供融資；
- 為客戶的海外置業或子女升學計劃提供財務協助。

毋需經過中介人或中介公司轉介，所有關於上述申請可直接呈交本公司。如欲了解更多詳情，請致電本公司電話：[2725 6638](tel:27256638) (王小姐) 或發 Whatsapp/微信到本公司的訊息電話：[5286 3690](tel:52863690) 或發電郵到本公司：

umhfinance@biznetvigator.com。

UMH Global Finance & Investment Limited is a licensed money lender and a financial company registered in Hong Kong. Our core business includes the following:

- Providing first or second mortgage loans for assets (including liquid and fixed assets);
- Providing loans at preferential rates for changing mortgagees, substantial amount of personal loans to property owners;
- Financing small and medium enterprises (SME) on prospective projects;
- Giving financial assistance to clients planning for overseas investments or children's further education.

No agent or broker is required. All applications shall be made to us directly. If you are interested in obtaining more detailed information, please do feel free to contact us at Tel. : [2725 6638](tel:27256638) (Miss Wong) or send us messages through Whatsapp/WeChat at: 5286 3690 or send us an email to: umhfinance@biznetvigator.com.

忠告：借錢便要還，咪俾錢中介

Warning: You have to repay your loans. Don't pay any intermediaries.